

ChongQing LongYing Industry and Trade Co.,Ltd (LongYing Suspension) was founded in 2004, specialized in the DESIGN,MANUFACTURE,SERVICING and supply wide range of motorcycle suspension, Electric bike shock absorber, off-road suspension, ATV/UTV suspension, steering damper, rear cushion and inverted front fork to our worldwide customers.

重庆市亮影工贸有限公司（亮影减震）成立于2004年，为全球客户提供摩托车悬架、电动车减震器、越野悬架、ATV/UTV悬架、转向减震器、后减震和倒置式减震的设计、制造和服务。

Continuous R&D investment on suspension, strict quality control, craftsmanship engineers and experienced operation workers to ensure we can provide our customers with high quality and competitive price shock absorbers (suspensions).

持续性的研发投入，严格的质量控制，富有工匠精神的工程师和经验丰富操作工人，确保我们能为客户提供高性价比的减震器。

Over the past 15 years, we have established in-depth cooperative relations with excellent partners in German, Italy, Sweden, Spain, Brazil, Pakistan, etc.. Every year we develop more than 20 models new shock absorbers to meet market and customer's needs. Constantly high efficient OEM,ODM Services to create more value for customers.

在过去的 15 年里，我们与德国、意大利、瑞典、西班牙、巴西、巴基斯坦等地的优秀合作伙伴建立了深入的合作关系。为满足市场和客户需求,我们每年开发超过 20 款新的减震器。持续高效的 OEM、ODM 服务为客户创造更多的价值。

Enjoy your riding from here.

快乐骑行，从这里开始。